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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 5 oktober 2015 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen D66 over snelle internetverbinding op 

scholen 
portefeuillehouder Jan Brink 

informant Hartman, J (Jan) 2210 

eenheid/afdeling Ontwikkeling OWS 

  

Voorgesteld besluit raad 

kennis te nemen van de beantwoording van de door D66 gestelde artikel 45 vragen over 
snelle internetverbiding op scholen. 
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Informatienota voor de raad 

 

Datum 20 augustus 2015 

 

 

Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen D66 over snelle internetverbinding op scholen 

Versienummer V1.2 

  

Portefeuillehouder Jan Brink 

  

Informant J. Hartman 

Eenheid/Afdeling Ontwikkeling/OW 

Telefoon 038 498 2210 

Email J.Hartman@zwolle.nl 

Bijlagen 1. Artikel 45 vragen D66 over snelle internetverbinding op scholen 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de door D66 gestelde artikel 45 vragen over snelle internetverbinding op 

scholen. 
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

Op 17 augustus 2015 heeft D66 op grond van artikel 45 van het Reglement van Orde een aantal 

vragen aan het college van B&W gesteld over snelle internetverbinding op scholen. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt: 

 
1. Vraag: Is het College bereid om de raad te informeren over het aantal basisscholen in Zwolle 

dat beschikt over een glasvezelverbinding met snel en betrouwbaar internet en wifi door het 
hele schoolgebouw? En ook over het aantal schoolgebouwen dat dat nog niet heeft.  

Antwoord: Ja. Exacte aantallen zijn ons niet bekend. Wel leert een eerste inventarisatie langs 

enkele grotere schoolbesturen dat de situatie in Zwolle divers is. Bij het ene schoolbestuur 

voldoet de huidige internetsituatie prima en zijn er geen klachten c.q. wensen voor een snellere 

verbinding; bij een ander schoolbestuur komen regelmatig klachten binnen over onvoldoende 

snelheid c.q. slechte verbinding. Duidelijk is wel dat glasvezelverbinding nog lang niet overal 

gemeengoed is; de meeste scholen maken gebruik van reguliere (kabel)verbindingen. 
 

2. Vraag:  Is het College in gesprek met rijk, provincie, schoolbesturen, ouders en kinderen om 
snel en betrouwbaar internet op school te bevorderen?  

Antwoord: Nee. Het zorgdragen voor goed functionerende internetverbindingen is, ook gelet op 

de financiering van onderwijs door het Rijk, een verantwoordelijkheid van de schoolbesturen, 

inclusief het gesprek hierover met ouders en kinderen Wij merken hierbij wel op dat de 

vergoedingen die de schoolbesturen van het Rijk ontvangen niet meer up to date zijn en deels 

nog zijn gebaseerd op onderwijsmethodieken uit het pre-digitale tijdperk. Wij zien hier ook 

duidelijk een verantwoordelijkheid van het Rijk om zorg te dragen voor adequate en 

hedendaagse vergoedingscomponenten aan de schoolbesturen. Wij zijn zeker bereid om, 

samen met de schoolbesturen, hiervoor een lans te breken in Den Haag. 
  

3. Vraag:  Welke maatregelen treft het College om te zorgen dat alle basisscholen tijdig zijn 
voorzien van een snelle en betrouwbare internetverbinding met wifi door het hele 
schoolgebouw?  

Antwoord: Wij zijn bereid om samen met de onderwijsbesturen te pleiten voor adequate 

financiering door het Rijk. Als scholen bereid zijn om te investeren in het realiseren van snel en 

betrouwbaar internet, zijn wij daarnaast ook bereid mogelijkheden te onderzoeken om dit te 

ondersteunen,  bijvoorbeeld bij het creëren van een dekkend glasvezelnet waar overigens heel 

Zwolle bij gebaat is. 

 
4. Vraag:  Welke vervolgstappen wilt u zetten?  

Antwoord: Wij zullen met de schoolbesturen - in BLOZ verband - bespreken op welke wijze 
bewerkstelligd kan worden dat alle scholen tijdig over een hedendaagse internetverbinding 
kunnen beschikken. 

  
5. Vraag: Op welke wijze wilt u rijk, provincie, schoolbesturen, ouders en kinderen bij de 

vervolgstappen betrekken?  

Antwoord: Kortheidshalve verwijzen wij u naar de beantwoording van vragen 2 en 3. 
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6. Vraag:  Welke rol kunt u vervullen om snel en betrouwbaar internet op het voortgezet onderwijs 

te verbeteren?  

Antwoord: Zoals bij de beantwoording van voorgaande vragen al is opgemerkt zien wij voor de 

gemeente met name een faciliterende rol weggelegd, met name voor het realiseren van de 

benodigde publieke infrastructuur. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM, secretaris 
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Besluit 

 

besluit 

Jaargang  

Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen D66 over snelle internetverbinding op scholen  

 

 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

 

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders, d.d. 22-09-2015  

 

besluit: 

 

 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 5 oktober 2015, 

 

 

de voorzitter,  

 

 

de griffier, 

 


